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Odgovori na pobude in vprašanja   
 

 

 

Na 24. redni seji OS, dne 13.2.2014  so bile podane naslednje pobude in vprašanja. 

 

 
Na seji občinskega sveta  so bile podana naslednja vprašanja in pobude: 

 

ga. Mirjam Frankovič Franetič  

 je podala pisno pobudo z zvezi prenosa upravljanja nekdanjega LIV-a iz Občine na 

Krajevno skupnost in pobudo  za ureditev  občinske ceste Goriče (pobuda je priloga 

zapisnika). – enako pobudo je podala KS Vreme. 

 

Zadeva se bo urejala, ko bo objekt varen za uporabo in bo imel pridobljena vsa potrebna 

dovoljenja za uporabo. Do takrat se prostori uporabljajo na vsakokratno lastno odgovornost 

uporabnikov oz. organizatorjev prireditev in drugih dogodkov v navedenih prostorih. Ključe 

ima KS Vreme.  

 

g. Bruno Bombač 

 je ponovno podal pisno pobudo – četrto opozorilo o dogajanju v vasi Dolnje Ležeče v 

zvezi uničevanjem lokalnih vaških cest zaradi prenove   železniške postaje Divača 

(pobuda je priloga zapisnika). 

 

Župan ustanovi komisijo, ki bo popisala povzročeno škodo na cestišču, ter na podlagi 

ugotovljenih dejstev ter vzrokov  nastalih poškodb  upoštevajoč  določila sporazuma med 

železnico in občino Divača predlagala  občini in izvajalcu rekonstrukcije  saniranje poškodb. 

 

 

Pobude podane na Odboru za proračun in finance 

 

g. Dobrivoj  Subič:  

 predlaga, da se pripravi idejni projekt in vso potrebno dokumentacijo za izvedbo parka 

– zelenice ob  bencinski črpalki v Divači; 

 

Pobudo se upošteva in pričelo se bo z dogovori za izvedbo te pobude. 

 

 daje pobudo,da se pridobi  in vzpostavi kontakt z lastnikom stanovanjskega kompleksa 

ob glavni  cesti - nasproti ELESa v Divači, da se pridobi informacijo o lastništvu teh 

stavb ter določi namembnost teh objektov; 

 

Informacija o lastništvu bo podana na naslednji seji OS. 

 

 predlaga, da Občinska uprava povabi na razgovor predstavnike stanujočih na ulici 

Stanka Volka 1 in 3 Divača,  glede oblikovanja možnosti rušenja lesenih garaž ob 

stanovanjskih oblokih in postavitev novih objektov 

 

Predlagamo, da se ta zadeva rešuje skupaj s funkcionalnimi zemljišči blokov. 
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Na Odboru za gospodarstvo in gospodarske javne, so bile podana naslednja vprašanja in pobude: 

 

Člani odbora so predlagali: 

 da se gradivo za odbore in občinske seje naj se v bodoče posreduje po elektronski 

pošti. 

 

Pobudo pozdravljamo in se jo bo pričelo izvajati z novim sklicem Občinskega sveta, ko bo 

sprejet Pravilnik o elektronskem poslovanju. 

 

 

 
Na Odboru za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti, so bile podana naslednja 

vprašanja in pobude: 

 

Člani odbora so predlagali: 

 V zvezi z vlogo MEPZ Divača za sofinanciranje praznovanja 120-letnice delovanja 

društva, spremembo Pravilnika o sofinanciranju kulturnih dejavnostih in sicer naj se 

določijo kriteriji in merila po katerih naj bi se zagotovila sredstva za praznovanje 

okroglih jubilejev društev.  

 

Pobudo je vključena v predlog Pravilnika. 

 

 

ga. Damijana Gustinčič : 

 je predlagala objavo prispevka o spremembi višini sofinanciranja pomoči na domu s 

strani občine v občinskem glasilu. 

 

Članek je bil objavljen v občinskem glasilu Glasnik. 

 

 

ga. Zdenka Može Jedrejčič : 

 je podala pripombo glede priprave gradiv za odbore in seje. Predlagala je večjo 

racionalnost pri pripravi gradiv, ki naj se kopirajo oz. tiskajo obojestransko.   

 

To se trudimo, vendar včasih uide, včasih se pa gradiva ne da kopirati obojestransko. 

 

ga. Biserka Grabar: 

 daje pobudo Odboru za prostorsko planiranje, da se pristopi k urejanju umiritve 

hitrosti prometa na cesti Lokev–Divača (prestavitev table za oznako kraja ali 

postavitev prometnega znaka omejitve hitrosti); 

 

Pobudo bo obravnaval SPV na njegovi naslednji seji. 
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Na Odboru za prostorsko planiranje  in gospodarjenje  z nepremičninami, so bile podana 

naslednja vprašanja in pobude: 

 

g. Stojan Cerkvenik: 

 postavi vprašanje, kje se je ustavil projekt »Srce Krasa«. Zdi se mu, da gre za dober 

projekt, ki ga je pripravljen s Turističnim združenjem Divaški prag nadaljevati. Meni, 

da je za omenjeni projekt mogoče pridobiti evropski denar. 

 

 

Pobude podane na  KVIAZ-u :  

 

g. Bruno Bombač: 
 predlaga prometno ureditev v ulici Ludvika Požrlja v Divači.  

 

 

Predlagatelja pozivamo za konkretnejšo pobudo, ki jo bo obravnaval SPV na njegovi 

naslednji seji. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Odgovore pripravila: 

- Drago Božac  

- Iztok Felicjan  

 

 

 

Datum:    09.04.2014 

          Višji svetovalec za splošne zadeve in okolje  

           Iztok Felicjan, univ.dipl.inž.el., MCP. 

 

 


